
Orientering	fra	bestyrelsesmøde	06.02.2019	i	Middelfart	Antenneforening	(MA)	
	
Deltagere:	Bent	Hørby	(BH),	Bent	Laugesen	(BL),	Bent	Jensen	(BJ),	Karsten	Svenningsen	(KS),	
John	Hansen	(JH),	Thomas	Hvilsom	Hansen	(THH)	og	Marianne	Thomsen	(MT)	
rødt=der	hvor	der	skal	tages	action	
	
	
588.	Godkendelse	af	referat	fra	bestyrelsesmødet	den	08.01.2019	
	
Referatet	godkendt.	
	
	 	
589.	Modernisering	af	antenneanlæg,	herunder	oplæg	til	A‐2012	
	
BHs	oplæg	til	A‐2012	var	en	del	af	materialet	til	dagens	møde.	A‐2012	forventer	at	drøfte	
oplægget	på	det	næste	møde	i	maj.	
		
Der	er	aftalt	et	møde	den	20.02	med	deltagelse	af	Stofa,	KK	Partner,	BH	og	BL.	
På	mødet	forventer	vi	at	få	en	afklaring	på	Stofas	krav	om	nedlæggelse	af	fremskudte	
forstærkere	før	Docsis	3.1.	KK	Partner	mener,	at	beløbet	det	koster	kan	anvendes	bedre.	
	
Vi	drøfter	den	videre	modernisering	af	vores	net	efter,	at	dette	møde	er	afholdt.	
	
	
590.	Møde	med	KK	Partner	og	Stofa	den	20.02.	
	
Se	pkt.	589	
	
	
591.	Status	på	igangværende	og	nye	projekter		
	
Perikonvej,	Størvænget,	Ørredvænget	og	Sejvænget	er	færdige.	Pt.	ingen	nye	projekter.	
	
BH	havde	lavet	et	regneark	til	dagens	møde,	med	en	opgørelse	over,	hvor	mange	medlemmer	
vi	får	i	de	nye	områder.		Det	ser	godt	ud.		
	
	
592.	Planlægning	af	generalforsamlingen	den	04.03.	
	
a)	Udkast	til	årsresultat	2018	
BJ	er	ikke	helt	færdig	med	regnskabet	for	2018.		
BJ	lægger	regnskabet	op	på	vores	Google‐drev,	når	det	er	færdigt.	Han	giver	besked,	når	vi	kan	
gå	ind	og	se	det.	
	
b)	Accepterede	tilbud	på	anlægsinvesteringer	
Revisor	vurderer,	hvordan	det	skal	med	i	regnskabet	
	



c)	Valg	til	bestyrelsen	–	ny	suppleant	
BJs	forslag	til	nyt	bestyrelsesmedlem	er	stadig	aktuelt	
	
Hvis	der	ikke	melder	sig	andre	til	posten	og	vi	dermed	kommer	til	at	mangle	en	suppleant,	er	
KS	villig	til	at	tage	den	post.	
	
THH	laver	et	opslag	på	LinkedIn.	Der	kan	vi	måske	ramme	nogle,	som	har	relevante	
kvalifikationer	til	bestyrelsesarbejdet.	
	
	
593.	Stofa	event	i	MG&BK’s	klubhus	den	20.	og	21.03.	
	
BH	oplyst,	at	Stofa	syntes	det	er	længe	siden,	der	er	holdt	et	sådan	arrangement	(sept.	2017)	
Der	sendes	invitationer	til	alle	medlemmer.	Og	de	ca.	2.500	husstande,	som	har	tilslutnings‐	
mulighed,	men	som	ikke	er	medlemmer	får	tilsendt	et	særligt	tilbud.		
BH	har	kontakten	med	Stofa.	
	
	
594.	Konkurrencesituationen	og	øvrige	markedsføringsaktiviteter	(BH)	
	
BH	havde	lavet	en	god	kanal‐	og	bredbåndsoversigt	indeholdende	priser.	Vi	ønsker	den	brugt	
som	bilag	til	tilbuddet	til	potentielle	medlemmer	ved	det	kommende	Stofa	event.	
	
Vi	besluttede,	at	vi	vil	deltage	i	Open	by	night	den	31.05.	
Der	kan	vi	også	bruge	ovennævnte	oversigt.		
Stofa	vil	muligvis	være	med	på	et	par	måneders	gratis	internet	til	nye	medlemmer.	
	
Det	er	fortsat	planen,	at	der	indrykkes	annoncer	i	Melfar	Posten	(BH)	
	
	
595.	Bordet	rundt	
	
Medlemshenvendelser	
BJ	og	MT	har	kun	haft	ganske	få	henvendelser	og	de	fleste	har	kunnet	henvises	til	Stofa	
	
Hjemmeside,	adressesøgningsmodul,	besøgsstatistik,	(Adwords),	nyhedsbrev	mv.	
THH	oplyste	forbruget	af	klik	på	vores	hjemmeside/Adwords	
	
THH	oplyste,	at	han	vil	forsøge	at	få	lagt	nyheder	på	vores	hjemmeside	løbende	ca.	hver	14.	
dag	i	stedet	for	at	samle	sammen	til	et	nyhedsbrev,	der	typisk	indeholder	et	par	hoved‐
nyheder	og	tre	mindre.				
	
KS	laver	et	opslag	på	vores	hjemmeside	med	forslag	til,	hvordan	man	forbedre	sin	wifi‐
hastighed.	
	
BJ	ønsker	en	nyhed	om,	at	det	også	er	muligt	for	forretninger/virksomheder	at	få	internet	fra	
Stofa.	Stofa	havde	lovet	at	komme	med	en	tekst.	BH	følger	op.	



596.	Fra	formanden	
	
a)	Medlemsstatus	
Vi	er	stort	set	status	quo	på	antallet	at	medlemmer.		
	
	
597.	Eventuelt	
	
Vi	mødes	kl.	18.00	ved	generalforsamling	den	04.03.		
	
Næste	møde	den	13.	eller	20.03.	–	Aftales	umiddelbart	efter	generalforsamlingen.		
	
	
For	referatet	
10.02.2019	‐	MT	
	
	


